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EÐÝTÝMDE ESKÝYE DÖNÜÞ
MUHAKKAK OLACAK

ÇKS KAYDI
OLAN EMEKLÝ
ÇÝFTÇÝLER
MAÐDUR!
Vakfıkebir Ziraat Odası Başkanı Muhammet
Kılıç; ÇKS kaydı olan emekli çiftçiler mağdur,
yaşanan bu mağduriyeti dile getirerek
Sayın Cumhurbaşkanı'na çağrıda bulundu.

Vakfıkebir ilçesinde Doğalgaz çalışmalarını yürüten yüklenici firma yetkilileri, Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta ile istişare toplantısı yaptı.

VAKFIKEBÝR'DE DOÐALGAZ ÝÇÝN
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akfıkebir Belediye 

VBaşkanı 
Muhammet Balta, 

AK Parti Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Ahmet Uzun ile 
birlikte ilçede doğalgaz 
çalışmaları yürüten 
yüklenici rma yetkilileri 
bir toplantı 
gerçekleştirdi. 
Toplantıda devam eden 
doğalgaz altyapı 
çalışmalarının 
ayrıntılarıyla ile ilgili 
istişarelerde bulunuldu. 
Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet 
Balta Kasım Ayı 
Belediye Meclis 
Toplantısında ilçede 
devam eden yatırımlarla 
ilgili bilgilendirme yaptı. > Ahmet KAMBUROĞLU 2'de



V
akfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet 
Balta, AK Parti 

Vakfıkebir İlçe Başkanı Ahmet 
Uzun ile birlikte ilçede 
doğalgaz çalışmaları yürüten 
yüklenici rma yetkilileri bir 
toplantı gerçekleştirdi. 
Toplantıda devam eden 
doğalgaz altyapı 
çalışmalarının ayrıntılarıyla ile 
ilgili istişarelerde bulunuldu. 
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta Kasım Ayı 
Belediye Meclis Toplantısında 
ilçede devam eden 
yatırımlarla ilgili bilgilendirme 
yaptı. 
“DOĞALGAZ 
ÇALIŞMALARI”
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta yaptığı 
açıklamada; “İlçede devam 
eden doğalgaz çalışmalarında 
Çamlık mahallesi hattında 11 
abone vardı. 9'unun abone 

olduğunun bilgisini bize 
ulaştırdılar. Hat yapılan 
mahallelerde ulaşılamayan 
bölgeler vardı. Yetkili rma 
yöneticileri ile istişare yaptık. 
O bölgelerle ilgili çalışma 
yapılacak. Şuan şehir 
içerisinde hatlar tamamlandı. 
Tamamlanmayan yerlerde de 
uygulama çalışmaları devam 
ediyor. Yine şehit hattı 
Kemaliye sınırına kadar 
tamamlanacak. Hatta 
Kemaliye de de bahsettiğimiz 
yere getirip bırakacağız. Daha 
sonraki çalışmaları da 2024 
yılı içerisinde Kemaliye 
Mahallesi çelik hattını 
yapacağız. Kemaliye 
Mahallesi için yakın bir 
zamanda çelik hat 
çalışmalarını başlatacaklar. Bir 
taraftan da rma BOTAŞ ana 
deposundan da şehir 
şebekesine bağlanmak için 
çelik boru çalışmalarına 

devam ediyor. Firmanın bize 
verdiği bilgiye göre bölgemizin 
tamamının gaz hattına 
bağlanması ile ilgili mevcut 3 
yıl içerisinde programlarını 
bitireceklerini ve bu bölgenin 
gazla buluşabilecek duruma 
geleceklerini bizlere ilettiler. 
Bu çalışmaların hızlanması 
için gerekli görüş alışverişinde 
bulunduk. Firmanın şehir 
içerisinde yapıp tamamladığı 
bölgelerde oluşan parke 
sıkıntılarının giderilmesi için 
bizde gerekli çalışmaları 
yapacağız. Doğalgazda üst 
yapı düzenlemesi belediyelere 
aittir. Bu tüm Türkiye de 
böyledir. Bizlerde yüklenici 
rmanın işini tamamlamasının 
ardından gerekli üst yapı 
çalışmalarına başlayacağız. 
Sokak ve cadde 
düzenlemelerimizi 
tamamlayacağız dedi.” 
“VAKFIKEBİR OSB”

OSB'de ise elektrik 
çalışmalarında sona gelindi. 
Karayolları ile ilgili bir 
sorunumuz yok. Müteahhit 
çalışmalarını sürdürüyor. 
Bölgede yapılan alt yapı hasar 
görmemesi için çok ciddi 
destekler veriyoruz. Aksama 
olmaması için belediye olarak 
yoğun bir gayret gösteriyoruz. 
Bir ay içerisinde parke 
çalışmasını da tamamlayarak 
yol güzergahında aydınlatma 
yaparak vatandaşlarımıza 
yapılan çalışmalar hakkında 
bilgi vereceğiz. Bizim OSB'de 
hedemiz alt yapı ve elektrik 
işlerinin 2024 yılının ilk altı 
ayında tamamlayıp yatırımcı 
rmalara tamamen teslim 
etmek istiyoruz. Karayolu ile 
ilgilide gerekli girişimleri 
yaparak yolun aksamadan 
tamamlanması için gerekli 
girişimleri yapıyoruz. 
“ÜNİVERSİTE YURDU YOL 
GÜZERGAHI”
Ayrıca Üniversite yurdu 
yolunda elektrik kablosu yer 
altına alama çalışmaları 
başladı. Bu yol güzergahı 
üzerinde kaldırım ve 
aydınlatma çalışmaları ile ilgili 
çalışmamız olacak. Bu 
çalışmalarla ilgili 
hazırlıklarımızı yaptık. O 
bölgede bu sorunu da ortadan 
kaldıracağız. 
“KAVŞAK ÇALIŞMALARI”
İlçede yapılacak kavşaklarla 
alakalı olarak hastane 
kavşağında kamulaştırma 
işlemleri devam ediyor. 
Gençlik Merkezi'nin önündeki 

kavşakla ilgili proje onandı. Şu 
anda kamulaştırma ile ilgili 
hazırlıklar tamamlanıyor. 
Kamulaştırma kurulunun 
onayından sonra buradaki 
süreci hızlandırmış olacağız. 
Emniyet kavşağı ile ilgili olarak 
yine kamulaştırma süreci 
devam ediyor. Emniyet 
kavşağında elektrik ile ilgili 
sorun vardı. Kurumlar 
arasındaki protokol 
yazışmaları nedeniyle süreç 
uzadı. Biz Belediye olarak 
devreye girdik. Genel müdür 
ile yaptığımız görüşmeler 
neticesinde bir mutabakat 
sağladık. Yaptığımız 
mutabakattan yüklenici rmayı 
da haberdar ettik. Onlarda 
gerekli girişimleri yaparak 
kavşağın tamamlanması 
yönünde çalışmaları 
başlatacaklar.  İlçemizle 
alakalı bütün yatırımlarımızı 
yakinen takip ediyoruz. 
Gerekli Bakanlıklara 
görüşmelerimizi sürdürüyoruz. 
Yapılan yatırımların 
tamamlanması için yoğun bir 
çaba harcıyoruz. Ayrıca 
Büyükşehir belediyemizle 
birlikte kırsalda ve merkezde 
gerekli çalışmalarımızı da 
aralıksız sürdürüyoruz.  
Bu nokta da bizlere yardımcı 
olan Genel ve Bölge 
müdürlerimize, bakanlarımıza, 
milletvekillerimize, Büyükşehir 
Belediye Başkanımıza ve 
Sayın Cumhurbaşkanımıza 
şahsım ve ilçem adına 
teşekkür ediyor, şükranlarımızı 
sunuyorum dedi.

HABER 10.11.20232

Ahmet KAMBUROĞLU

“SÜREÇ NASIL ÝLERLEYECEK”
Cumhuriyet Halk Partisi Genel Başkanı 
Özgür Özel oldu…
Geçen hafta yapılan kurultayda iki aday 
yarıştı.
Eski genel başkan Kemal Kılıçdaroğlu ile 
Özgür Özel yarışa girdi.
Bu yarışı Özgür Özel kazandı…
Bu değişim CHP'de nasıl yankılar 
oluşturacak?
Cumhuriyet Halk Partisinde 
Kılıçdaroğlucular ve Özelciler ikiye ayrıldı.
Partide ayırımcılık meydana gelecek mi?
Kılıçdaroğlu'nun gidişi ile İYİ Parti Genel 
Başkanı Meral Akşener, Özel ile ittifak 
yapacak mı?
Akşener'in 81 ilde kendi adaylarımızı 
çıkartacağı söylemleri vardı, CHP genel 
başkanı olarak seçilen Özgür Özel ile bir 
temas kuracak mı?
İl ve ilçelerde yerel seçimler için ittifak 
olacak mı?
İlçelerde ittifak olamadan iki partinin işi 
zor…
AK Parti Vakfıkebir'de silme oy alıyor…
Bir nevi AK Parti'nin kalesi gibi Vakfıkebir…
En son ki seçimleri hatırlarsak, oy 
oranında bir düşüş yaşanmamıştı. Bu 
seçimlerde de öyle görünüyor gibi…
AK Parti Muhammet Balta'yı Belediye 
Başkan adayı göstermişti.
İki dönemdir Muhammet Balta, 
Vakfıkebir'de Belediye Başkanlık görevini 
üstlenmiş durumda…
Bu seçimde de AK Parti Vakfıkebir 
ilçesinde Muhammet Balta ile yola devam 
edeceği görünüyor…
Muhammet Balta'nın her kesimden oyu 
var…
Partili, partisiz oyları alabiliyor…
İki dönemdir sürekli köy/mahallelere 
yatırım yapıyor. Köylerde yapmış olduğu 
yollar ve sanat yapıları onun bir nebze 
daha elini güçlendiriyor.
Köylerde yaşayan vatandaşların en çok 
istekleri yol idi ve hemen hemen bütün 
yolları kullanır vaziyete getirdi…
Asfalt ve beton yollarla köylülerin gönlüne 
adeta taht kurdu…
Köylerde yaşayan ve oy kullanan 
vatandaşlarla şehir merkezinde oy 
kullanan vatandaşlarımızın oy potansiyeli 
aynı gibi…
Merkez ve köy/mahalleler birbirine denk 
durumda…
Bu durum AK Parti'nin elini güçlendirmiş 
oluyor…
Vakfıkebir ilçesinde Recep Tayyip 
Erdoğancılar da fazla…
AK Parti bu durumu iyi kullanıp, hiçbir yere 
oy istemeye gitmese bile, bu durumdan 
dolayı oy alabiliyorlar…
Vakfıkebir ilçesinde AK Parti'nin her zaman 
eli güçlü durumda…
***********************
Hakeme inat, galip geldik…
Geçen hafta İstanbul'da Fenerbahçe 
maçına gittim. Ambiyans çok farklı, takımın 
taraftarları hiç susmak bilmedi…
Kadınlar ve kızlar dahil olmak üzere 
Trabzonspor oyuncularına ağza 
alınmayacak küfür ettiler…
Güya Türk takımıyız…
Masum görünümlü İstanbul kadınları ve 
kızları o küfürleri nasıl ağızlarına alabildi?
Yakıştı değil mi onlara?
Trabzonspor'da hakeme inat maçı alarak 
onlara Kadıköy'de güzel bir ders vermiş 
oldu…
Hakem tamamen çirkeik yaptı…
Göz görüyor, onlar nasıl göremiyor hayret 
doğrusu…
Bu tür hakemlere görev verilmeyecek…
Hak, hukuk var.
İnsanları bu kadar başka bir takıma karşı 
kışkırtılır mı?
Her ne olursa olsun Kadıköy'de galip 
Trabzonspor geldi…
Onlara en güzel cevabı vermiş olduk…
Teşekkürler Abdullah Avcı…
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VAKFIKEBİR'DE DOĞALGAZ İÇİN GERİ SAYIM DEVAM EDİYOR
Vakfıkebir ilçesinde Doğalgaz çalışmalarını yürüten yüklenici firma yetkilileri, Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta ile istişare toplantısı yaptı.

EĞİTİMDE ESKİYE DÖNÜŞ MUHAKKAK OLACAK
Vakfıkebir İlçemizin yetiştirdiği önemli değerlerden biri olan eski İlçe Milli Eğitim Müdürü ve eğitim çınarı İhsan Kamiloğlu,
gazetemize nezaket ziyareti gerçekleştirdi. 90 yaşında olan Kamiloğlu, eğitimin dünü ve bugünü ile ilgili değerlendirmelerde bulundu. 

V
akfıkebir ilçemizin 
yaşayan eğitim çınarı 
İhsan Kamiloğlu, 39 

yıllık eğitim camiasının 
içerisinde hizmet verdi. 90 
yaşında olan eğitimci İhsan 
Kamiloğlu, Gazetemizi ziyaret 
ederek Haber Müdürü Sadık 
Aydın ile bir süre sohbet 
ettiler. Eğitiminin dünü ve 
bugünü ile ilgili 
değerlendirmelerde bulunan 
Kamiloğlu, 6 çocuğu ve 21 
torunu ile yaşamını 
sürdürüyor. 
“39 YIL EĞİTİM CAMİASINA 
HİZMET VERDİM”
Emekli İlçe Milli Eğitim 
Müdürü ve Şube Müdürü 
İhsan Kamiloğlu, 1933 yılında 
Vakfıkebir ilçesinde doğdum. 
1954-55 eğitim öğretim yılı 
döneminde öğretmen 
okulundan mezun oldum. 28 
Ağustos 1956'da göreve 
başladım. İlk defa göreve 
Vakfıkebir Körez Mahallesi 
ilkokulunda görev aldım. O 
zamanlar biz öğretmen okulu 
mezunlarıyla köy enstitüsü 

mezunlarını ayrı yerlerdeydik. 
İlköğretim okulu olarak 
birleştirildi. Köy enstitüsü 
okulları da ilk kez öğretmen 
okulu oldu. Ben 39 yıl 
öğretmenlik yaptım. İlk görev 
yerimde 3 yıl 3 ay görev 
yaptım. Oradan Vakfıkebir 
Kemaliye İlkokuluna geldim. 
O zamanlar Vakfıkebir 
Cumhuriyet Okulu yoktu. 
Merkezde tek Merkez 
Kemaliye İlkokulu vardı. O 
sene de Cumhuriyet İlkokulu 
yapılınca merkez ilkokulu 
ikiye bölündü. Kemaliye 
ilkokulunun İlk müdürü Talat 
Kamiloğlu'dur. Daha sonra 
1962'den 76'ya kadar Talat 
Bey müfettişlik kursuna gitti. 
Müdürlük görevini ben 
yürüttüm. Daha sonra ilçe 
milli eğitim müdür yardımcılığı 
yaptım. Ardından ilçe milli 
eğitim müdürlüğü ve şube 
müdürlüğü de yaptım. 39 yıl 
eğitim camiasına hizmet 
verdikten sonra İlçe Şube 
Müdürü olarak emekli oldum.
“EĞİTİMDE ESKİYE DÖNÜŞ 

MUHAKKAK OLACAK”
Bizim zamanımızda eğitimde 
öğrenci proli de daha 
başkaydı. Şimdi bakıyorum 
daha değişik bir sistem 
kullanılıyor. Bizim 
zamanımızda sınıfta kalma 
vardı. Şimdi sınıfta kalma diye 
bir şey yok. Herkes geldiği 
gibi gidiyor. Öğrenciler 
değişmedi de kıyafet değişti. 
Öğretmenlerin de 
öğrencilerinde kıyafeti değişti. 
Eskiden kıyafet yönetmeliği 
vardı. Herkes ona uymak 
zorundaydı. Ben geçen sene 
okullar açıldığı zaman okulları 
ziyaret edelim dedik. Okulları 
ziyarete gittim. Bazı okullarda 
sakallı öğretmenlere 
rastladım. Hatta birine dedim 
ki! yakıştıramadım sana bu 
durumu. Öğretmen dediğin 
örnek olacak, tıraşıyla 
kıyafetiyle. Eğitim sistemi 
biraz daha değişti. Ama bana 
öyle geliyor ki eskiye 
muhakkak döneceğiz. Bizim 
zamanımızda da sendikalar 
vardı. Ama biz de 

öğretmenlerin ayrı kuruluşu 
vardı. Bizim ilk defa Türkiye 
öğretmenler milli federasyonu 
vardı. Biz Vakfıkebir 
öğretmenleri olarak ona 
üyeydik. Ben Ankara'da 
Antalya'da Sivas'ta 
Giresun'da bu sendika 
toplantılarına katıldım. O 
zaman tek bir sistem vardı. 
1977'ye doğru öğretmenler 
teşkilatı bölündü ve 
sendikalar oldu. Ondan evvel 
birlikteydik. Sonradan 
öğretmenler derneği gibi 
polislerde aynı şekilde oldu. 
1980 ihtilalına kadar 
sendikalar çoğalınca 
bölünmeler oldu. 
Öğretmenleri bırak kardeşler 
bile hasımdı. Allah'ıma hamd 
olsun ki o günler geçti. 
Birbirine hasım olan 
arkadaşlar şimdi gerçekten 
arkadaşlar. İnşallah bu 
sendikalar örnek bir karar 
alarak öğretmenleri eskisi gibi 
örnek bir kıyafet içerisinde 
toplarlar. Öğretmen giyimi ve 
tıraşıyla örnek olmalı 
toplumda. Sakalı ve kot 
pantolonuyla değil. O zaman 
öğrenciye de kıyafet 
zorunluluğu yükleyemezsiniz. 
Öğrencide kafasına göre 
takılır. Bu sefer eğitim öğretim 
de başarıyı 
yakalayamazsınız. Öğretmen 
arkadaşlarıma tavsiyem 
Görevlerini sevsinler, çocuklar 
arasında ayrım yapmasınlar, 
çocukları iyi yetiştirmeye 
çalışsınlar. Öğrencilerimizde 
derslerine iyi çalışsınlar. 
Herkes doktor olacak değil ya 
bizim kaliteli ustalara da 
ihtiyacımız var. Kaliteli 

yöneticilere de ihtiyacımız var. 
Onun için velilere büyük 
sorumluluklar düşüyor. 
Çocuklarını yeteneklerine 
göre yönlendirmeleri 
gerekiyor. 
“AHMET SALİH 
BİRİNCİOĞLU İLE BİRLİKTE 
ÇALIŞTIK”
O yıllarda İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğü görevine Ahmet 
Salih Birincioğlu atanmıştı. 
Ahmet Salih Birincioğlu benim 
öğrencimdir. O ilçe milli eğitim 
müdürü olunca ben emekli 
olacaktım. Bu sefer İl milli 
eğitim müdürü Bener Cordan 
dedi ki; onu yalnız bırakma, 
biraz yanında kal dedi. Bizde 
şube müdürü olarak yanında 
kaldık. 1994'te emekli oldum. 
3 erkek 3 kız evladım var. 13 
tane torunum var. 8 tane de 
torunlarımın çocukları var. 
“CUMHURİYETİMİZİN 100. 
YILINI GÖRMEK NASİP 
OLDU”
Ulu önder Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ün Türk 
milletine emanet ettiği en 
büyük değer cumhuriyet'tir. 
Bu Cumhuriyeti ilelebet 
korumak ve yüceltmek 
bizlerin görevidir. Cumhuriyeti 
bizlere kazandıran Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk, silah 
arkadaşları ve tüm 
şehitlerimizi rahmetle yad 
ediyorum. Cumhuriyetimizin 
100. Yılını da görmek bize 
nasip oldu. Allaha çok 
şükürler olsun. Türk milleti 
ilelebet var olacaktır. Türk 
milleti var oldukça Nice 100. 
Yıllar görmek bu coğrafyada 
yaşayan Türk halkına nasip 
olsun dedi. 

Büyükliman
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ayın Cumhurbaşkanı 

SErdoğan'ın emeklilere 
yönelik 5000 TL ikramiye 

müjdesine, ÇKS kaydı bulunan 
emekli çiftçilerin dahil 
edilmemesi tepki çekti. 
Vakfıkebir Ziraat Odası Başkanı 
Muhammet Kılıç, Emekli 
Çiftçilerin İkramiye Mağduriyeti 
yaşadıklarını dile getirerek tepki 
gösterdi.
“EMEKLİ ÇİFTÇİLER, BU 
DURUMA TEPKİ 
GÖSTERİYOR”
Vakfıkebir Ziraat Odası Başkanı 

Muhammet Kılıç yaptığı 
açıklamada; “Sayın 
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, Cumhuriyet'in 
100. Yılı anısına emeklilere özel 
5000 TL ikramiye dağıtılacağını 
açıklamıştı. Ancak bu müjde, 
ÇKS kaydı olan emekli çiftçileri 
kapsamadı. Türkiye'nin birçok 
bölgesinde olduğu gibi 
Vakfıkebir ilçemizde de 1 dönüm 
2 dönüm gibi arazisi olan ve 
fazla bir geliri olmnayan emekli 
çiftçileri zor durumda bırakmıştır. 
Dar arazisi olan Emekli çiftçiler, 

bu duruma tepki gösteriyor dedi. 
Başkan Kılıç, yaşanan bu 
mağduriyeti dile getirerek 
Cumhurbaşkanı'na çağrıda 
bulundu. Ekim ödeme 
döneminde alınan kararın tekrar 
gözden geçirilmesi gerektiğini 
belirtti. 
“ALINAN BU KARAR GÖZDEN 
GEÇİRİLMELİDİR”
Başkan Kılıç sözlerini şöyle 
devam etti, "Sayın 
Cumhurbaşkanımız; Tarımla 
uğraşan Türk çiftçisinin %75 
emekli yaşını doldurmuş ve bir 

vesileyle emekliliğe hak 
kazanmış vatandaşlarımızdır. 
Çiftçi kayıt sistemi'ne kayıtlı 
çiftçilerimizin %75'i emeklidir ve 
yapılacak olan 5 bin tl'lik 
ikramiyeden 
yararlanamayacaktır. ÇKS' ye 
kayıtlı emekli çiftçilerimiz alınan 
bu kararla bir mağduriyet 
yaşayacaklardır. Vereceğiniz bir 
talimat ile alınan bu karar tekrar 
revize edilmeli ve emekli 
çiftçimizin mağduriyeti 
giderilmelidir diyerek emekli 
çiftçilerin sesi oldu."

ÇKS KAYDI OLAN EMEKLİ ÇİFTÇİLER MAĞDUR!
Vakfıkebir Ziraat Odası Başkanı Muhammet Kılıç; ÇKS kaydı olan emekli çiftçiler mağdur, yaşanan bu mağduriyeti dile getirerek Sayın Cumhurbaşkanı'na çağrıda bulundu.
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Türk Medenî Kanunu'nda 
yapılan yeni 
düzenlemelerinkadın erkek 
eşitliğini sağlamada önemli 
yeri olsa da toplumsal bakış 
açısında erkeği ailenin lideri 
kabul eden yaklaşım varlığını 
sürdürdükçe bu 
düzenlemeler hep eksik 
kalacaktır.
Toplum, kadın ve erkeğe farklı 
davranmakta; hatta onlara farklı 
özellikler, davranışlar, görevler 
yüklemektedir. Buna örnek 
olarak Ülkü ROWE' un üst 
düzey yönetici olarak 
çalıştığı Google'a açtığı 
'cinsiyet ayrımcılığı' davası 
gösterilebilir.
Türk Medenî Kanunu'nun “Aile 
Hukuku” başlıklı ikinci kitabının 
birinci kısmı olan Evlilik 
Hukuku'nun, “Evliliğin Genel 
Hükümleri” başlığını taşıyan 
üçüncü bölümünde yapılan 
değişikliklerin amacı gerekçede 
de belirtildiği üzere kadın-erkek 
eşitliğini sağlamaktır. Bu 
düzenlemeler ise şunlardır:
A. Evlenme Yaşı (TMK m.124)
Bir bireyin karar verebilmesi ve 
sorumluluğunu da üstlenerek 

yaşayabilmesi ziksel, ruhsal 
ve zihinsel olarak da belirli bir 
olgunluğa erişmeyi gerektirir. 
Evlenme, belli bir bedenî 
olgunluk yanında zihinsel ve 
ruhsal olgunluğu dagerektirir.
TMK' nın124. maddesi “Erkek 
veya kadın on yedi yaşını 
doldurmadıkça evlenemez. 
Ancak, hâkim olağanüstü 
durumlarda ve pek önemli bir 
sebeple on altı yaşını 
doldurmuş olan erkek veya 
kadının evlenmesine izin 
verebilir. Olanak bulundukça 
karardan önce ana ve baba 
veya vasi dinlenir.” şeklindedir. 
Eski düzenlemenin 
değiştirilmesi ileyasa 
koyucunun, kadın ve erkek 
ayrımı yapmadan her ikisi için 
de olağan ve olağanüstü 
evlenme yaşını aynı belirlemesi 
pek tabii ki kadın-erkek 
eşitliğine uygundur. Ancak 
yasanın uygulanma şekli eşitliği 
zedeler niteliktedir. Nitekim 
çocuk evlilikleri dolayısıyla 
evlenme yaşı bakımından TMK 
m. 124 ile getirilen eşitlikçi 
yaklaşım toplumsal zeminde 
karşılığını bulmadıkça kızlar 

aleyhine eşitsizliğe neden 
olacak şekilde çocuk gelin 
vakalarıyla daha 
çokkarşılaşılmaya devam 
edilecektir.
B. Bekleme Süresi (TMK 

m.132)
TMK Madde 132 – 'Evlilik sona 
ermişse, kadın, evliliğin sona 
ermesinden başlayarak üçyüz 
gün geçmedikçe evlenemez. 
Doğurmakla süre biter. Kadının 
önceki evliliğinden gebe 
olmadığının anlaşılması veya 
evliliği sona eren eşlerin 
yeniden birbiriyle evlenmek 
istemeleri hâllerinde mahkeme 
bu süreyi kaldırır.' şeklindedir. 
'Kadının anne olma gerçeği' 
nedeniyle hak ehliyetine 

getirilen bu sınırlama Türk 
Medenî Kanunu'ndaki kadın 
erkek eşitliğini bozan bir 
hükümdür. Zira gelişen teknoloji 
ile DNA testisayesinde %100'e 
yakın bir kesinlikle babanın kim 

olduğu anlaşılabilmektedir. Bu 
hüküm kadın için geçici de 
olsa evlenme engelidir, 
eşitsizliğe yol açmaktadır.
C. Evlenme Başvuru Yeri 
(TMK m. 134)
Türk Medenî Kanunu'nun 
134'üncü maddesi “Evlenecek 
erkek ve kadının, birisinin 
oturduğu yerdeki evlendirme 
memuruna birlikte 
başvurabilmeleri” imkânını 
getirmiştir. Bu hüküm önceki 
düzenleme aksine erkeğin 

ikametgâhı yerine kadın veya 
erkekten herhangi birisinin 
oturduğu yerde evlendirme 
memuruna başvurulması 
imkânını getirmesi sebebiyle 
eşitlik ilkesine uygun bir 
hükümdür.  
D. Yerleşim Yerinde Dava 
Açma Hakkı (TMK m.168)
Boşanma davasında yetki 
hususunu düzenleyen madde 
yeniden kaleme alınmış ve 
kadın-erkek eşitliğine uygun bir 
hâl almıştır. Eski Medenî 
Kanunun 136'ncı maddesine 
göre boşanma davalarında 
yetkili mahkeme davacının 
ikametgâhı mahkemesi 
şeklinde olsa da yine eski 
Medenî Kanunun 21'inci 
maddesine göre kadının 
ikametgâhı kocasının 
ikametgâhı olduğu için 
boşanma davasını açacak 
kadın bu davayı ancak 
kocasının ikametgâhı 
mahkemesinde açabilmekteydi. 
Ancak Türk Medenî 
Kanunu'nun 168'inci 
maddesine göre, boşanma ve 
ayrılık davasında yetkili 
mahkeme, eşlerden birinin 

yerleşim yeri ya da boşanma 
davasının açılmasından önce 
son defa altı aydır birlikte 
oturdukları yer mahkemesidir. 
Böylelikle kadın – erkek eşitliği 
sağlanmıştır.
E. Boşanan Kadının Kişisel 
Durumu (TMK m.173)
Konuya ilişkin eski Medenî 
Kanunun 141'inci maddesi ise 
boşanan kadının bekârlık 
soyadını yeniden alacağı 
hükmünü getirmişti. Türk 
Medenî Kanunu'nun 173'üncü 
maddesi ise kadının 
evlenmeden önce dul olması 
hâlinde hâkimden bekârlık 
soyadını taşımasına izin 
verilmesini isteyebileceğini 
belirtmiştir. Bununla beraber 
kadın boşandığı kocasının 
soyadını kullanmakta menfaati 
olduğunu ve bunun kocaya bir 
zarar vermeyeceğini ispatlarsa 
kadının istemi üzerine hâkim 
kocasının soyadını taşımasına 
izin verebilecektir. 
Önümüzdeki haftaAile 
Hukukunda Kadın Erkek Eşitliği 
konusunda önem arz eden 
diğer maddeleri işlemeye 
devam edeceğiz.

“A�le Hukuku Kapsamında
Kadın - Erkek Eş�tl�ğ�”

-ı-

Av. Gürbüz KAMBUROĞLU

HUKUKTA BU HAFTA
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300 KIRMIZI BENEKLİ ALABALIK DOĞAYA BIRAKILDI
Vakfıkebir ilçesi Fevziye İlk-Ortaokulu öğrencilerine doğayı koruma bilinci kazandırmak için dereye balık salma etkinliği gerçekleştirildi.

Büyükliman
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F
evziye İlk - Ortaokulu 
öğrencilerinin doğa bilinci 
kazanması ve doğaya 

duyarlılığın arttırılması için Doğa 
Koruma ve Milli Parklar Trabzon 
Şubesi ile dereye balık salma 
etkinliği gerçekleştirildi. Doğa 

Koruma ve Milli Parklar Trabzon 
Şubesi Müdürü Akif Üzümer ve 
personelinin katıldığı etkinlikte 
300 kırmızı benekli alabalık doğa 
ile buluşturuldu. Her öğrencinin 
en az bir balığı doğal yaşam 
alanına kavuşturduğu etkinlikte 
öğrencilere doğayı korumanın ve 
doğal dengenin önemi anlatıldı.
“BU ETKİNLİK DOĞAL YAŞAM 
İÇİN SON DERECE ÖNEMLİ”
Yetkililer Vakfıkebir de doğal 
yaşamın desteklenmesi ve 
sürdürülebilmesi için çalışma 
yaptıklarını, bugün yapılan 
çalışmanın doğal yaşam için son 
derece önemli olduğunu 
söylediler. Alanda toplanan 
anaçlardan elde edilen 
yavruların yılın belirli zaman 
aralığında derelere bırakıldığını 
ifade eden Doğa Koruma ve Milli 

Parklar Trabzon Şubesi Müdürü 
Akif Üzümer, "Dereler bu sayede 
renkleniyor. Bu alandaki canlı 
türlerin neslinin devamı için bu 
çalışmalar son derece önemli. 
Böylece balık popülasyonu 
artacak. Daha çok balık doğaya 
kazandıracağız. Bölgemizin 
daha güzelleşmesi için 
çalışmalarımız artarak devam 
edecek dedi."  Üzümer, Bugünkü 
çalışmanın çok önemli bir 
çalışma olduğunu belirterek, 
derelere bırakılan balıkların 
yaşamlarını sürdürmelerinin 
mutluluğunu yaşadıklarını 
anlattı. Çocuklar da da doğa 
bilincinin artması için bu tür 
etkinlikleri okullarımız ile birlikte 
yapıyoruz dedi. Daha sonra 
getirilen yavru balıklar, öğrenciler 
ile birlikte dereye bırakıldı.

ürk Kızılay Doğu 

TKaradeniz Bölge Kan 
Merkezi Müdürü Dr. Dila 

Baran, Bileşen Dağıtım Birim 
Şefi Dr. Havva Alperen ile 
Bölge Planlama Sorumlusu Ali 
Gedik, TTSO'yu ziyaret 
ederek Başkan Erkut 

Çelebi'ye çalışmaları 
hakkında bilgi verdi. Dr. Dila 
Baran, ülkemizde her yıl 
ortalama 3 milyon ünite kan 
ihtiyacı olduğunu ifade 
ederek, “Kan verme 
konusunda herhangi bir engeli 
bulunmayan 18 – 65 yaş 

arasında herkesi kan vermeye 
davet ediyorum. Her an 
bizlerin ve bir yakınımızın kan 
ihtiyacı olabilir. Bu bilinçle 
hareket etmek gerekiyor” 
dedi. Baran, kök hücre ve 
eğitim konusunda yaptıkları 
çalışmalarla ilgili de 

bilgilendirmede bulundu.
TTSO Başkanı Erkut Çelebi 
de kan vermenin önemine 
vurgu yaparak, Türk Kızılay 
Bölge Kan Merkezi ekibine 
ziyaretleri nedeniyle teşekkür 
etti ve çalışmalarında başarı 
dileklerini iletti.

ÜLKEMİZİN YILDA 3 MİLYON
ÜNİTE KAN İHTİYACI VAR
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) Başkanı Erkut Çelebi'yi ziyaret eden Türk Kızılay Doğu
Karadeniz Bölge Kan Merkezi Müdürü Dr. Dila Baran, ülkemizin yılda 3 milyon ünite kan ihtiyacı
olduğunu ifade ederek, “18 – 65 yaş arasında kan verebilecek herkesi kan vermeye çağırıyoruz” dedi.

DENİZDE KADIN
CESEDİ BULUNDU
Vakfıkebir ilçesi Yalıköy Mahallesi açıklarında balıkçılar tarafından kadın cesedi bulundu.

dinilen bilgilere göre; 

Eçarşamba saat: 13.30 
sularında Yalıköy Mahallesi 

açıklarında balık havuzları civarında 
balıkçılar tarafından kadın cesedi 
bulundu. Cesedi bulan balıkçılar 
Emniyet ve Jandarma ekiplerine 
haber verdiler. Denizden çıkartılan 
ceset Vakfıkebir limanında bekleyen 
ambulansla Vakfıkebir Devlet 

Hastanesine kaldırıldı. Tonya Meslek 
Yüksek Okulu Hasta Bakım Bölümü 
2. Sınıf öğrencisi olduğu belirtilen 
kadın cesedinin Giresun nüfusuna 
kayıtlı ve 2004 doğumlu Ü.A.'ya ait 
olduğu belirtildi. Bu yıl Beşikdüzü 
Öğrenci Yurdunda kalan öğrencinin 
dün akşam yurda gitmediği 
öğrenildi. Olayla ilgili soruşturma 
başlatıldı.



“KADIN GİRİŞİMCİLER 
KURULU BAŞKANI AYDIN 
OLDU”
TOBB Trabzon İl Kadın 
Girişimciler Kurulu İcra Komitesi 
için gerçekleştirilen seçimler 
sonucunda İcra Komitesi şu 
isimlerden oluştu:
Başkan: Ahsen Aydın, Başkan 
Yardımcıları: Esra Özyazıcı, 
Seyyare Sungur, Sezgin Akyüz 
Sarı, Üyeler: Ayşe Saral Kul, 
Ayşe Şenyüz, Bilge Yılmaz, 
Birsel Mete, Emine Yurtsever, 
Havva Çakıroğlu, Nagihan 
Uzun, Özden Saral, Sara 
Altınkaynak, Selma Uzunlar 
Nuhoğlu, Yasemin Eroğlu
“GENÇ GİRİŞİMCİLER 
KURULU BAŞKANI SAĞLAM 
OLDU”
TOBB Trabzon İl Genç 
Girişimciler Kurulu İcra Komitesi 
için gerçekleştirilen seçimler 
sonucunda icra komitesi şu 
isimlerden oluştu:
Başkan: Murat Uğur Sağlam, 
Başkan Yardımcıları: Seyfullah 

Tonbul, Eren Öztürk, Erham 
Safa Ergan, Ali Çapoğlu, Üyeler: 
Yusuf Komar, Kürşat Hasan 
Mazlum, Murathan Koçaslan, 
Burak Ekici, Cihan Akyüz, Şenol 
Can Demirci, Mert Şahin, Emre 
Sarıalioğlu, Ali Yirigöz, Fahrettin 
Türkyılmaz
“BAŞKAN ÇELEBİ VE TTSO 
YÖNETİMİYLE BİR ARAYA 
GELDİLER”
TOBB Trabzon İl Kadın ve Genç 
Girişimciler Kurulu İcra Komitesi 
başkan ve üyeleri, TTSO 
Başkanı Erkut Çelebi ve 
yönetim kurulu üyeleriyle 
tanışma toplantısında bir araya 
gelerek, yapılacak çalışmalarla 
ilgili görüş alışverişinde bulundu. 
Başkan Çelebi, yeni dönemin 
hayırlı olmasını dileyerek, 
“Odamıza, Trabzon'a, 
bölgemize ve ülkemize faydalı 
olmak için elinizden geleni 
yapacağınıza inancım tamdır. 
Yeni projelerinize, 
çalışmalarınıza yönetim olarak 
elimizden gelen desteği 

vereceğiz. Güzel çalışmalar 
yapacağınıza inanıyorum” dedi.
Çelebi, TTSO yönetim kurulu 
üyelerinden Cesur 
Gerigelmez'in Kadın Girişimciler 
Kurulu İcra Komitesi'nde, 
Selami Ayyıldız'ın da Genç 
Girişimciler Kurulu İcra 
Komitesinde yönetim adına yer 
alacağını vurgulayarak, 
“Yapılacak çalışmalara hem 
yönetim kurulu üyelerimiz hem 
de odamızdaki profesyonel 
kadromuz destek verecek. Yeni 
görevlerinizin hayırlı olmasını 
diliyorum” ifadesini kullandı.
“MECLİS BAŞKANI EREN'E 
ZİYARET”
TOBB Trabzon İl Kadın ve Genç 
Girişimciler İcra Komiteleri 
başkan ve üyeleri ayrıca TTSO 
Meclis Başkanı M. Şadan Eren'i 
de ziyaret etti. Trabzon Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 
Eyyüp Ergan'ın da yer aldığı 
ziyarette Eren, her iki kurul 
üyelerine de başarı dileklerini 
iletti.
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ir devlet, adalet,  hukuk, hürriyet, 

Bdemokrasi üzerine kurulmuşsa, 

büyüktür. Orduları kalabalık, 

toprakları çok, nüfusu fazla olanlar devletler 

büyük değildir. Türkiye Cumhuriyeti, 

medeni dünyanın benimsediği demokrasiyi 

ve hukuku tam benimseyemedi. Bunun için 

evrensel bir dünya devleti olamadı. İnsan 

merkezli akla dayalı bir sistem kurmak 

yerine, belli kişilerin görüşlerine endeksli, 

devlet gücüne odaklı suni bir kültür ve ulus 

temelli bir medeniyet oluşturulmaya 

çalışıldı. Yurtta ve dünyada sulhu 

benimseyeceğine, her şeyi kendine 

düşman gördü. Medeni devletler 

dostluklarını arttırıp aralarındaki sınırları 

kandırdığı halde bizler kalın duvarlarla 

sınırlarla çevirmeye çalıştık yine kendimizi 

koruyamadık. Geri kalmış ülke insanları 

Türkiye'yi suç işleme üssü haline getirdi.

   Devletin dini adalet olmalıdır. Türkiye ne 

evrensel bir hukuk ve nede evrensel bir 

adalet sistemi uygulayabildi, kendine has 

acube bir sistem oluşturdu. Hukuk, adalet 

ve özgürlükler yoksa ekmekte yok 

demektir. Bugün Türkiye'de bir emekli 

kaymakam, vali, doktor, hâkim, savcı, 

general öğretmen vs kim olursa olsun 

emekli olunca şehirlerde hatta kazalarda 

bile insan gibi yaşaması mümkün değildir. 

Bu noktadan bakıldığında dünyada 

Türkiye'den başka devlet yoktur, bu 

kıskanılacak bir durumdur. 

   Türkiye'de sistem bozuktu, AKP bunu 

düzelteceğini söz verdi ama daha da 

bozdu. AKP yirmi iki yıl sonra dünyaya hoş 

görünmek için hukukta adalet reformu 

yapılacakmış. Galiba eski zihniyet yeşile 

boyayarak tek renkte katı devlet merkezli 

bir köhne sistem kurmaya çalışacak. 

Demokrasisi tam olmayan ülkelerdeki 

idareciler, her şeyi kendi kontrolde tutmak 

istiyorlar. Yas tutulacaksa yine sınırlarını 

devlet çizmeli. İbadet mi yapılacak, devlet 

baba en iyisini bilir.

 

   İslam, asrısaadet döneminde 

demokrasiye benzer bir model uyguladı. Bu 

gün İslam ülkelerin uygulamaya çalıştığı ve 

ismine şeriat dediği fıkıh sistemi ortaçağ 

zihniyetidir, gerçek dinle ilgisi yoktur. Bu 

ortaçağ kuralları insan fıtratına uygun 

olmadığından insanlar İslam'a 

koşacaklarına, İslam'dan kaçıyorlar, kaçış 

dinden değil köhne ortaçağ 

kurallarındandır.  Demokrasi düşmanlığı ile 

bir yere varılmaz, hukuk, adalet, demokrasi 

ve özgürlükler yoksa ekmekte yoktur.  

DEVLET, ADALET VE HUKUK 

Osman KOYUNCU

ÇELEBİ VE EREN'İ ZİYARET ETTİLER
TOBB Trabzon İl Kadın ve Genç Girişimciler Kurulu İcra Komitesi başkan ve üyeleri, Trabzon
Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) Başkanı Erkut Çelebi ve Meclis Başkanı M. Şadan Eren ile bir
araya geldi, yeni görev döneminde yapılacak çalışmalarla ilgili görüş alışverişinde bulundu.

Büyükliman
Postası 10.11.2023

95 Oktan Kurşunsuz Benzin 6000 litre, motorin 155000 litre, motorin diğer 20000 litre mal 
alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek 
olup, teklier sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler 
aşağıda yer almaktadır:
İKN: 2023/1234796
1-İdarenin
a) Adı: VAKFIKEBİR BELEDİYESİ FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi: Çarsi Mahallesi Gülbaharhatun Caddesi 156 61400 VAKFIKEBİR/TRABZON
c) Telefon ve faks numarası: 4628415628 - 4628415102
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası: 
https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı: 95 Oktan Kurşunsuz Benzin 6000 litre, motorin 155000 litre, motorin diğer 20000 litre
b) Niteliği, türü ve miktarı: 155000 Litre Motorin, 20000 Litre Motorin Diğer, 6000 Litre 95 Oktan 
Kurşunsuz Benzin
Ayrıntılı bilgiye EKAP'ta yer alan ihale dokümanı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer: Vakfıkebir İlçe sınırları içerisindeki akaryakıt istasyonu
ç) Süresi/teslim tarihi: 01.01.2024 - 31.12.2024 tarihleri arasında alım yapılacaktır. İdarece ihtiyaç 
sahibi araç adına düzenlenen sipariş şinin yükleniciye verilmesi karşılığında pompa istasyonunda 
teslimat yapılacaktır. Fişi olmayan hiçbir araca teslimat yapılmayacaktır
d) İşe başlama tarihi: 01.01.2024
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati: 06.12.2023 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-teklierin açılacağı adres): Vakfıkebir Belediyesi Encümen 
Toplantı Salonu
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile yat dışı 
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklieri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu malın satış faaliyetinin yerine getirilebilmesi için ilgili mevzuat gereğince 
alınması zorunlu izin, ruhsat veya faaliyet belgesi veya belgelerine ilişkin bilgiler:
Bayilik Lisans Belgesinin aslı veya noter tasdikli sureti
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık 
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP'tan 
alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece yat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklier, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife 
ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler teklierini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim yatların 
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim yat şeklinde verilecektir. İhale 
sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim yat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3'ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici 
teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen teklierin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 30 (Otuz) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif yatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38 inci 
maddesine göre açıklama istenecektir.
Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de                                                                                             Basın ILN 1926202

AKARYAKIT SATIN ALINACAKTIR
VAKFIKEBİR BELEDİYESİ FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ

PARİS'TEKİ AKÇABAATLI DEĞERİMİZ
GÖNÜLLÜ TURİZM ELÇİMİZ 
Paris Trabzonlular Derneği Başkanı Bülent Cumur, Trabzon'un, Akçaabat'ın tanıtımına
ve şehrin uluslararası platformdaki bilinirliğine birçok alanda katkı sağlıyor. 

T
rabzon'un ve Akçaabat'ın 
kültürel, sanatsal ve tarihi 
değerlerini; şehrin 

gelenek ve göreneklerini yurt 
dışında yaşatan Bülent Cumur, 
Paris'te de ülkemizin milli ve 
manevi değerlerini önde 
tutuyor. 
Memleket aşığı Bülent Cumur, 
gerçekleştirdiği birbirinden 
güzel organizasyonlarla hem 
Akçaabat'ın hem Trabzon'un 

hem de ülkemizin turizmine ve 
tanınırlığına katkıda bulunuyor. 
“BAŞKAN EKİM TEŞEKKÜR 
ETTİ” 
Akçaabat Belediye Başkanı 
Osman Nuri Ekim, Paris 
Trabzonlular Derneği Başkanı 
Bülent Cumur'a Akçaabat'ın 
tanıtıma ve turizmine sağladığı 
desteklerden ötürü teşekkür etti. 
Başkan Ekim, “Şehrimizin 
gönüllü turizm elçisini Bülent 

Cumur'a yaptığı çalışmalardan 
dolayı teşekkür ediyorum. 
Kendisi şehrimizin kültürünü 
Paris'te yaşatmak için burada 
bağlı bulunduğu dernek 
aracılığıyla bir Trabzon Evi 
yaptırıyor. Cumhuriyet'imizin 
100. Yıldönümü kutlamaları 
kapsamında Belediyemiz 
bünyesindeki resim sergisinin 
Paris'te de açılmasına öncülük 
etti. 100. Yılında 
Cumhuriyetimize yakışır 
etkinliklerle Cumhuriyet 
Bayramımızı Fransa'da 
kutladılar. Yine 17 Şubat'ta ve 
24 Şubat'ta Akçaabat'ımız ve 
Trabzon'umuz için önemli 
günlerde çeşitli etkinlikler 
düzenliyor. Akçaabat'a önem 
veren ve şehrimizin turizminin 
uluslararası platformda temsil 
edilmesinde büyük rol oynuyor. 
Yapmış olduğu faaliyetleri ve 
çalışmaları hiçbir karşılık 
beklemeden gönülden gelerek 
sadece Türk kimliğini öne 
çıkarmak için yaptığını ve bu 
yönüyle de örnek bir kişilik 
temsil ettiğini ifade etmek 
istiyorum. Kendisine ilçem ve 
şahsım adına teşekkür ediyor; 
başarılarının daim olmasını 
diliyorum.” Dedi.
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TBMM BAŞKANI NUMAN KURTULMUŞ,
TRABZON'DA STK BULUŞMASINA KATILDI
Türkiye Büyük Millet Meclisi Başkanı Prof. Dr. Numan Kurtulmuş ve Trabzon
Valisi Aziz Yıldırım Trabzon'da Sivil Toplum Buluşması toplantısına katıldı.

D
sİ Konferans Salonu'nda 
yapılan toplantıya, TBMM 
Başkanı Numan 

Kurtulmuş'un yanı sıra, Trabzon 
Valisi Aziz Yıldırım, Trabzon 
Büyükşehir Belediye Başkan 
Vekili Atilla Ataman, AK Parti 
Trabzon Milletvekilleri, Adil 
Karaismailoğlu, Mustafa Şen, 
Yılmaz Büyükaydın, Vehbi Koç, 
AK Parti Ordu Milletvekilleri 
İbrahim Ufuk Kaynak, Mustafa 
Hamarat,  AK Parti Trabzon İl 
Başkanı Sezgin Mumcu, Sivil 
Toplum Kuruluşlarının 
Temsilcileri katıldı.
“TÜRKİYE SADECE TÜRKİYE 
DEĞİLDİR”
TBMM Başkanı Numan 
Kurtulmuş yaptığı konuşmada şu 
ifadelere yer verdi; Toplumun 
nabzı olarak gördüğümüz Sivil 
Toplum kuruluşlarının 
düşüncelerini sormak, görüşlerini 
almak bizim önceliğimizdir. 
Konuştuktan sonra onların 
soruları fikirleri önerileri ve 
şikâyetlerini öğrenip onlardan 
istifade etmek önemlidir. Türkiye 
sadece Türkiye değildir. 
Dünyada yüz milyonlarca 
insanın umutlarını bağladığı bir 
ülkedir. Asırlardır sömürgecilerin 
ayakları altında inim inim inlemiş 

medet umduğu yerdir Türkiye. 
Onun için bizim güçlü olmamız 
büyük ve güçlü bir ülke olmamız 
lazım. Güçlü olmak 
farklılıklarımızın zenginlik 
olduğunu benimsemekten 
geçiyor. Aile yapısı çok 
önemlidir. Demokratik bir ülke 
olmalıyız. Demokrasinin sadece 
seçimden seçime oy vermek 
olmadığını bilmeliyiz. Güçlü 
Türkiye Anayasası güçlü bir 
Türkiye demektir. Güçlü Türkiye 
ekonomisi güçlü Türkiye 
demektir. Trabzon bu anlamda 
son yılda gelişen güçlenen bir 
şehir olarak Türkiye'nin gücüne 
güç katan bir şehir olarak öne 
çıkıyor. Trabzon büyük ve güçlü 
Türkiye hedefinin önemli 
merkezlerden biri” dedi.
“DEMOKRASİNİN 
VAZGEÇİLMEZ 
UNSURLARINDAN BİR TANESİ 
SİVİL TOPLUM 
KURULUŞUDUR”
Vali Aziz Yıldırım ise 
konuşmasında, “Sivil toplum 
insanların kendilerini toplumda 
ifade edebilmeleri için bir araya 
gelerek kurdukları bir teşkilattır.  
Biz bu kapsamda tüm sivil 
toplum kuruluşlarını bir araya 
getirme gayreti içerisindeyiz. 

Demokrasinin vazgeçilmez 
unsurlarından bir tanesi sivil 
toplum kuruluşudur. Dünya 
nereye doğru gidiyor. Devletler 
kendilerine yeni yönler verirken 
sivil toplum kuruluşları da 
bundan geri kalmamalıdır. 
Kendilerine bu kapsamda 
biçtikleri rolleri yeniden gözden 
geçirmeliler. Bizler sadece 
muhasır medeniyetler seviyesine 
çıkmak değil hep birlikte 
çalışarak muhasır medeniyeti 
oluşturmak gayreti içerisindeyiz. 
Tüm katılımcılara katılımlarından 
dolayı teşekkür ediyorum” dedi.

2023-2024 Veteranlar Futbol 
Ligine bu hafta oynanan 
müsabakalarla devam edildi. 
Veteranlar Futbol Liginde geçen 
yıl lig ve bölge şampiyonu olan 
ardından Türkiye 
şampiyonasında Türkiye 
Üçüncüsü olma başarısı 
gösteren Vakfıkebir takımı, bu 
yılda lige süper kupayı 
kazanarak başlamıştı. Vakfıkebir 
Veteranlar futbol takımı ligde bu 
hafta kendi saha ve seyircisi 
önünde karşılaştığı Sürmene 
Veteranlar futbol takımı 3-2 
mağlup ederek liderle arasındaki 
puan farkını ikiye indirdi. 
Müsabakanın ilk yarısında adeta 
gol düellosu yaşandı.  Yalçın, 
Zafer ve Osman'ın ayağından 
bulduğu üç gol ile 3-0 öne geçen 
Vakfıkebir temsilcisi Sürmene 
takımından Savaş'ın ayağından 

yenen gole engel olamayınca 
karşılaşmanın ilk yarısı 3-1 sona 
erdi. Müsabakanın ikinci 
yarısına her iki takımda kontrollü 
başladı. İki takımda girdikleri gol 
pozisyonlarından 
faydalanamadılar. Vakfıkebir 
temsilcisinin kazandığı penaltı 
atışını Gökmen gole çeviremedi. 
Müsabakanın ilerleyen 
dakikalarından Sürmene 
takımından Ayhan'ın şutuna 
kaleci Serkan engel olamayınca 
maç 3-2 oldu. Karşılaşmada 
başka gol olmayınca müsabaka 
Vakfıkebir Veteranların 3-2 
üstünlüğü ile sona erdi. Bu 
sonucun ardından Vakfıkebir 
puanını 7'ye yükselterek Lider 
Of spor ile arasındaki puan 
farkını ikiye düşürdü. Vakfıkebir 
Veteranlar takımı gurupta 9 
puan ile lider olan Of Veteranlar 

takımı ile Bu hafta sonu 12 
Kasım 2023 Pazar günü saat: 
16.00 da Of ilçesinde 
karşılaşacak. 
Stat: Vakfıkebir İlçe Stadı
Hakemler: Abdulkadir Mumcu**, 
Arif Köroğlu**, Kurtuluş Dölek**
Vakfıkebir Veteranlar: 
Serkan**, Mustafa**, Resul**,  
Mesut**(Ahmet**), 
Nuri**(Celal**), Zafer***, 
Osman**, Gökmen**(Sadık**), 
Oğuzhan***, Tuncay**, Yalçın**
Sürmene Veteranlar: Fatih**, 
Fatih Bayraktar*, Osman**, 
Hasan**, Ayhan**, Arda**, 
Yavuz*(Gökhan*), 
Tuncay*(Berat*), Savaş**, 
Cevdet**, Yahya*(Kader*)
Goller: Yalçın Kara, Zafer Dilek, 
Osman Çil (Vakfıkebir 
Veteranlar), Savaş, Ayhan 
(Sürmen Veteranlar)

VAKFIKEBİR EMİN ADIMLARLA 3-2
Veteranlar Futbol Liginde geçen yılın lig ve bölge şampiyonu Vakfıkebir Veteranlar futbol takımı
kendi saha ve seyircisi önünde Sürmene Veteranlar takımı 3-2 yenerek liderlik şansını sürdürdü. 

Büyükliman
Postası 10.11.2023

KAMU MÜTEAHHİTLERİ İÇİN
ÇÖZÜM ÜRETİLMELİDİR
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) Başkanı Erkut Çelebi, kamu müteahhitlerinin
sözleşme imza tarihindeki malzeme fiyatlarıyla güncel malzeme fiyatları arasında dünyadaki
gelişmeler nedeniyle büyük bir fiyat farkı oluştuğunu ifade ederek, “Bu gelişmelerden
kaynaklı sorunların çözümü için kapsamlı bir yasal düzenleme yapılmalıdır” ifadesini kullandı.

TSO Başkanı Erkut 

TÇelebi, inşaat ve taahhüt 
sektöründeki üyelerinden 

gelen talepleri ve çözüm 
önerilerini rapor olarak ilgili 
makamlara gönderdiklerini ifade 
ederek, “Ülkemizi ve dünyayı 
etkileyen Covid-19 salgını ile 
başlayan tedarik zincirinin 
bozulması ve akabinde döviz 
kurlarında ve petrol fiyatlarındaki 
yükseliş ile asgari ücretteki artış 
kamuya iş yapan yüklenici 
firmaların zor koşullarda 
sorumluluklarını yerine 
getirmeye çalışmasına neden 
olmuştur. Son olarak Ukrayna ve 
Rusya savaşı ile tüm dünyada 

emtia fiyatlarının hızla yükseldiği 
bir döneme girilmiştir. Buna bağlı 
olarak yüklenicilerin sözleşmeye 
imza attıkları tarihteki malzeme 
fiyatlarıyla güncel fiyatlar 
arasında öngörülemeyen bir fark 
oluşmuştur. Ayrıca bu durum 
hem malzeme tedarikinde hem 
de maliyet hesaplamalarında 
sorunları beraberinde getirmiştir. 
Gelinen noktada kamuya iş 
yapan müteahhitlerin yaşanan 
bu gelişmelere bağlı olarak 
ayakta kalması, faaliyetlerine 
devam edebilmesi ve 
yükümlülüklerini yerine 
getirebilmesi mümkün 
görünmemektedir” dedi.

Başkan Çelebi, tüm bu 
gelişmeler göz önünde 
bulundurularak kapsamlı bir 
çalışmanın yapılmasının 
kaçınılmaz olduğunu ifade 
ederek, “Fiyat farkı ve tasfiye 
hakkı yanında, yükümlülüklerini 
yerine getiremeyen firmalar için 
ek süre verilmesini ve yasal 
süreç başlatılmış firmalar için 
sicil affı çalışmasını içeren yeni 
bir yasal düzenlemeye ihtiyaç 
bulunmaktadır” dedi. Başkan 
Çelebi, konuyla ilgili sektörün 
taleplerini içeren bilgi notunu 
ilgili makamlara iletilmek üzere 
TOBB'a gönderdiklerini de 
vurguladı.

TTSO ÜYELERİNİN DAHA FAZLA FUARA
KATILMASI İÇİN ÇABA GÖSTERİYORUZ
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) Başkanı Erkut Çelebi, oda üyelerinin
üretim ve ihracat kapasitelerini artırmaları için fuarların önemli olduğunu belirtti.

rabzon Ticaret ve Sanayi 

TOdası (TTSO) Başkanı 
Erkut Çelebi, oda 

üyelerinin üretim ve ihracat 
kapasitelerini artırmaları için 
fuarların önemli olduğunu 
belirterek, “Üyelerimiz fuarlarda 
sektörleriyle ilgili yenilikleri 
inceleme, iş görüşmeleriyle yeni 
iş birliklerine adım atma fırsatı 
buluyorlar. Desteklerden de 
yararlanarak üyelerimiz için fuar 
organizasyonları düzenlemeye 
devam ediyoruz. Tüm 
üyelerimizin bu konudaki 
duyuruları dikkatle takip etmesini 
istiyoruz. Ayrıca Trabzon adının 
da dünyadaki tüm fuarlarda 
görünmesi şehrimize değer 
katmaktadır” dedi.
FUAR KOMİSYONU 
TOPLANTISI YAPILDI
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası 
Fuar Komisyonu toplantısı 
Yönetim Kurulu Başkanı Erkut 
Çelebi başkanlığında, komisyon 

üyelerinin katılımıyla 
gerçekleştirildi. Toplantıda 2023 
yılında katılım sağlanan fuar 
organizasyonları değerlendirildi, 
yılın son bölümünde ve 2024'te 
katılım sağlanacak fuarlarla ilgili 
görüş alışverişinde bulunuldu.
“2024'TE DE FUAR 
ORGANİZASYONLARINI 
SÜRDÜRECEĞİZ”
TTSO Başkanı Erkut Çelebi, 
2023 yılında inşaat, gıda, turizm, 
sağlık turizmi, tıbbi cihaz, tarım 
sektörleri başta olmak üzere 
birçok fuara katılım 
sağladıklarını vurgulayarak, 
“2024 yılında da yine inşaat, 
kuyumculuk, turizm, teknoloji ve 
gıda sektörlerinde fuarlara 
katılım sağlamayı planlıyoruz. 
Fuarlara önem veriyoruz çünkü 
bu tür organizasyonlar 
üyelerimizin iş kapasitelerini 
artırmaları, ihracat yapabilmeleri 
için önemli imkanlar sağlıyor. 
Özellikle sektörlerindeki yeni 

gelişmeleri inceleyen firmalar, iş 
görüşmeleriyle de yeni iş 
birliklerinin kapısını açıyor. 
Elimizden geldiği kadar bu tür 
organizasyonları destek ve hibe 
programları kapsamında 
yapmaya gayret gösteriyoruz. 
Tüm üyelerimizden isteğimiz 
fuarlara katılım sağlamalarıdır. 
Bu konuda odamızın SMS, web 
sitesi ve sosyal medya 
kanallarından yaptığı duyuruları 
takip etmelerini tüm 
üyelerimizden istiyoruz. Trabzon 
adının dünyadaki fuarlarda 
görünmesi şehrimize de her 
yönden değer katmaktadır” diye 
konuştu.
Başkan Çelebi, en büyük 
hedeflerinden birinin de 
Trabzon'da yeniden fuarlar 
düzenlemek olduğunu belirterek, 
“Fuar alanıyla ilgili birkaç 
çalışmamız var ve en kısa 
sürede sonuçlandırmayı 
umuyoruz” ifadesini kullandı.

Bölgesel ve Yöresel Haberleri İnternet Sitemizden Takip Edebilirsiniz.
www.buyuklimanpostasi.com
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No:7/C    Vakfıkebir / TRABZON

ULKEMIZIN YILDA 3 MILYON
UNITE KAN IHTIYACI VAR
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) Başkanı Erkut Çelebi'yi ziyaret eden Türk Kızılay Doğu Karadeniz Bölge Kan Merkezi Müdürü Dr. Dila Baran,
ülkemizin yılda 3 milyon ünite kan ihtiyacı olduğunu ifade ederek, “18 – 65 yaş arasında kan verebilecek herkesi kan vermeye çağırıyoruz” dedi.

> Alper Özkan KARAGÖL 3'de

300 KIRMIZI BENEKLÝ ALABALIK DOÐAYA BIRAKILDI
Vakfıkebir ilçesi Fevziye İlk-Ortaokulu öğrencilerine doğayı koruma bilinci kazandırmak için dereye balık salma etkinliği gerçekleştirildi.

MÜHENDİSLİK

1 Günde İş Tesl�m�    Doğalgaz Tes�satı    Petek Tes�satı
Proje & Gaz Açma    Ücrets�z Keş�f

Uzman Kadro İle

VAKFIKEBİR’de Hizmetinizde.

Tel: 0533 073 7313 - 0462 616 0061SERDAR MUSAOĞLU

Tonya Yolu Üzeri Müftülük Karşısı - Vakfıkebir

SATILIK LÜX DAİRELER

0462 841 2442 0542 263 2688 www.uluduz.com.tremin@uluduz.com.tr  

GIDA İNŞAAT SANAYİ ve TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ

BEYLİKDÜZÜ EVLERİ DİLEKDÜZÜ EVLERİ
Beylikdüzü Evleri Adacık Mahallesi Beşikdüzü / TRABZON Dilekdüzü Evleri Adacık Mahallesi Beşikdüzü / TRABZON

> Sadık AYDIN 3'de


